
 

 

 

UCHWAŁA NR LXIII/363/14 

RADY MIEJSKIEJ W KOŻUCHOWIE 

z dnia 27 sierpnia 2014 r. 

 

 

w sprawie: rozpatrzenia skargi 

 

Na podstawie art. 229 pkt 3, art. 237 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 

postępowania administracyjnego (j.t. Dz.U. z 2013 r, poz. 267 z późn. zm.
1
) Rada Miejska w 

Kożuchowie po rozpatrzeniu skargi mieszkańców ulicy Głowackiego w Kożuchowie 

uchwala, co następuje: 

 

§ 1. Uznaje się skargę mieszkańców ulicy Głowackiego w Kożuchowie na działanie 

Burmistrza Kożuchowa z dnia 9 czerwca 2014 r. za niezasadną z przyczyn faktycznych  

i prawnych wskazanych w uzasadnieniu niniejszej uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie do zawiadomienia 

skarżących o sposobie załatwienia skargi. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Jan Medyński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 
1
 Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2014, poz. 183. 



UZASADNIENIE  

 

Mieszkańcy ulicy Głowackiego w Kożuchowie w dniu 9 czerwca 2014 r. złożyli 

skargę na bezczynność organu. 

Skarga była rozpatrywana przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej  

w Kożuchowie w dniu 25 sierpnia 2014 r. 

 W toku rozpatrywania skargi ustalono, iż Skarżący w pierwszej kolejności podnoszą, 

iż przy ulicy Głowackiego, nie została umieszczona tablica informująca o jej nazwie, co 

skutkuje trudnościami w jej odszukaniu. Z przedłożonych przez Urząd dokumentów wynika, 

iż przy ulicy Głowackiego znajduje się tabliczka z jej nazwą, która zlokalizowana jest na 

ostatnim budynku od strony ZASETU. Ewentualny montaż większej ilości tablic 

informacyjnych będzie miał miejsce wraz z przystąpieniem przez Gminę Kożuchów do 

realizacji zadań w tym zakresie w odniesieniu do całej gminy. Z uwagi na powyższe Komisja 

uznała, że twierdzenia Skarżących są bezpodstawne i niecelowe. 

Następną kwestią poruszoną w skardze jest brak kanalizacji przy ulicy Głowackiego  

w Kożuchowie. Komisja ustaliła, że faktycznie w ciągu tej ulicy nie ma pełnej infrastruktury 

podziemnej. Brakuje bowiem kanalizacji ściekowej i kanalizacji deszczowej. Wybudowanie 

takiej kanalizacji wymaga sporządzenia projektu budowlanego i uzyskania pozwolenia na 

budowę. Kanalizacja musiałaby zostać włączona w, projektowaną przez EKO-SYSTEM 

Kalisz, kanalizację w ulicach 1 Maja i Spacerowej. W tym zakresie konieczne jest 

wygospodarowanie odpowiednich środków w budżecie Gminy, przy uwzględnieniu 

wszelkich pozostałych potrzeb jej mieszkańców. Biorąc pod uwagę aspekt formalno-prawy 

zarzut pozostaje tym bardziej niezasadny, iż na dzień dzisiejszy nie upłyną ustalony termin do 

skanalizowania aglomeracji Kożuchów. 

Następny zarzut podnoszony przez Skarżących, dotyczy zanieczyszczenia wody 

pitnej. Z informacji uzyskanych od Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych "USKOM", wynika 

iż woda w Gminie Kożuchów badana jest regularnie zarówno przez PSSE Nowa Sól, jak  

i przez niezależne laboratorium na zlecenie Spółki. Po każdej awarii woda jest ponownie 

poddawana badaniom przez PSSE Nowa Sól. W przypadku odłączenia prądu, awarii na sieci 

wodociągowej czy prac na stacji uzdatniania wody, może ona zawierać osad, jednakże jest to 

zjawisko chwilowe. Uznano, że okoliczności te determinują wniosek o braku bezczynności 

organu w zarzucanym przez Skarżących zakresie.  

Ostatni z punktów skargi dotyczy nawierzchni ulicy Głowackiego w Kożuchowie.  

Z uzyskanych informacji wynika, że ulica Głowackiego jest drogą publiczną o długości około 

302 m. Na odcinku 88 m posiada nawierzchnię z betonowych płyt ażurowych, a na odcinku 

214 m nawierzchnię gruntową wzmocnioną tłuczniem kamiennym oraz lokalnymi 

pozostałościami nawierzchni brukowej. Na drodze występuje niewielkie natężenie ruchu. 

Ustalono, że ulica Głowackiego jest regularnie remontowana, co wiąże się z wydatkowaniem 

na ten cel środków z budżetu Gminy Kożuchów. Komisja, uwzględniając powyższe, nie 

zgodziła się z twierdzeniami skarżących, jakoby organ dopuszczał się "bezczynności" na polu 

dbałości o utrzymanie nawierzchni ulicy Głowackiego w należytym stanie. Przyznała rację 

Burmistrzowi Kożuchowa iż w pierwszej kolejności należy wykonać infrastrukturę 

podziemną, zaś dopiero wówczas przystąpić do przebudowy nawierzchni drogowej.  

W tym stanie prawnym i faktycznym skargę należy uznać za niezasadną.  

                                                                                  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

                                                                                                    Henryk Zieliński  


